



Referat – Jelling Golfklub

Møde:	Bestyrelsesmøde	Dato	20. maj 2026
Deltagere:	Mads T. Andersen, Cathrine Jensen, Peter Larsen, Grethe Espesen, Kristian Rosendal, Steffen Rasmussen, Daniel Elsborg, Ole Teglgård Afbud: Jørgen Runge	Tid & Sted:	Kl. 19.00 – 21.30 Jelling - klubhuset
Referent:	Cathrine Jensen		

	Emne	Emne og beslutning
1	Opfølgning på referat fra seneste møde	Vi kunne godt tænke os, at kontingentbetaling, som bliver tilmeldt betalingsservice giver en rabat, og at man så skal betale lidt mere i kontingent, hvis man ikke er tilmeldt betalingsservice, så vi får så mange som muligt til at betale til tiden. Det vil betyde meget for økonomien, at vi ikke skal hæve helt så meget på kassekrediten. Det vil vi arbejde hen imod inden næste års kontingent. Møbler fra lukkede banker er umiddelbart ikke lige at få fat i, men Ole følger op med Vejle Kommune. Daniel undersøger også ved sine kontakter.
2	Opfølgning på FU-møde	Der har været et møde i udviklingsudvalget. Karsten og Herle Boldt har gennemgået huset for, hvad man kan lave om i klubhuset uden at det bliver en totalrenovering. De tegner nogle forslag, som der kan arbejdes videre med. Man kan sagtens bygge videre på huset, som det er. Der skal så efterfølgende rejses nogle midler. Ikke meget nyt fra keepergården udover skud efter keeperne - men det er heldigvis blevet noget bedre efter at der er blevet skrevet ud. Der har været nedbrud på en fairwayklipper, men den kører igen.
3	Økonomi	Minimedlemslån - der er åbenbart opstået en fortælling om, at det ikke giver mening at betale de her medlemslån. Vi har brug for at få vendt den fortælling. - måske skal der laves en mere forståelig og visuel forklaring på, hvad det er, det går ud på. Grethe og Daniel forsøger at lave et forslag til det. Henvendelse fra medlem, som godt vil arbejde med at finde måder at rejse midler på. Vi er enige om, at vi godt vil høre, hvilke forslag, der kan komme ud af det. Mads kigger på, om der kan trækkes på en revisor fra klubben til et eventuelt møde.
4	Hærværk	Mads forsøger at trække i trådene i forhold til at to biler i kørsel igen efter hærværk mod to af vores golfbiler.
5	Medlemstal og udvikling	Der er en lille stigning i medlemstallet. Face Book-kampagnen: Der er kommet 44 henvendelser ind (15 var en fejl). 15 herfra er allerede i gang, og der er flere på vej. Vi har brugt omkring 14.000 på kampagnen.



		Hvis vi bare får to medlemmer ud af det, løber det rundt, så det virker umiddelbart positivt.
6	Kontor/shop	Bemandingssituation: Der mangles stadig noget bemanding til kontor og shop. Der er brug for at trække på nogle af dem, som har meldt sig til at hjælpe i shoppen - især angående juli måned.
7	Fastholdelse af medlemmer	Drøftelse af initiativer til fastholdelse af medlemmer, herunder sammenhængen mellem kvindegolf, begyndertræning, onsdagsgolf, søndagsgolf, mv. Jan Bo Andersen deltog i punktet med mange gode synspunkter. Vi afsætter et par timer på næste møde til at afdække behov for initiativer og til at få fordelt opgaver bestyrelsen imellem.
8	Afslutning for Thomas	Afslutning for Thomas fredag den 29. maj for personale og bestyrelse kl. 12.30.
9	Status på trænersituation	Vi ansætter en pensioneret træner, Per Ove Møller, som gerne vil komme mandage og onsdage i den kommende periode. Han vil kunne tage begyndere, juniorer og kvindegolf. Mads mødes med de frivillige hjælpere og mentorer i forhold til, hvordan sæsonen køres færdig. Vi slår stillingen som pro-træner op igen efter sommerferien, så vi forhåbentlig får flere ansøgninger, når det ikke er midt i en sæson, at man skal skifte job.
10	Opdatering fra diverse udvalg	Alarm: Steffen sætter det i gang. Elite mødes og spiller indimellem på nogle tider om tirsdagen.
11	Eventuelt	Forslag om tilmelding tidligere på ugen til sections, så der kan blive frigivet flere tider, når man ved, hvor mange, der reelt spiller tirsdag og torsdag. Vi har medlemmer, som synes, at banen er meget lukket hver uge.